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Närvarande Hans Birgersgård, vice ordförande 
 Bror Josefsson 
 Lennart Andersson  
 Birgitta Karlsson 
 Solweig Ekh 
 Ingrid Axelsson 
  
 
   
 
Övriga deltagande Teresa Tolic Trossmo, socialchef 
  
   
Utses att justera Ingrid Axelsson 
 
 

Justeringens plats och tid  Kommunhuset, fredagen den 28 novembet 2014  
 
 

Underskrifter Sekreterare ............................................................................... Paragrafer  471 - 476 
  Fredrik Sandqvist 
 
 
 Ordförande ............................................................................... 
  Hans Birgersgård 
 
 
 Justerande ...............................................................................………………………………………….. 
  Ingrid Axelsson 
 
 

 
ANSLAG/BEVIS 

 
Protokollet är justerat. Justeringen har tillkännagivits genom anslag 

 
 

Nämnd / styrelse Kommunala Pensionärsrådet 
 
 
Sammanträdesdatum 2014-11-21 
 
Datum för  Datum för 

anslags uppsättande - anslags nedtagande - 
 
Förvaringsplats 

för protokollet Kommunhuset  
 
 
Underskrift ............................................................................... 
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§ 471  
 
Föregående protokoll 
 
Föregående protokoll gicks igenom och lades till handlingarna. 
______  
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§ 472 
 
PVO-chefen informerar om primärvården 
 
Inställt på grund av återbud 
 
 _____
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§ 473 
 
Ny socialchef 
 
Nya socialchefen Teresea Tolic-Trossmo presenterar sig. Hon berättar bland annat 
om LSS-verksamheten som hon jobbat med tidigare. Hans Birgersgård önskar att 
KPR får reda på budget i tid.  
 
Teresea Tolic-Trossmo ville vidga sin vyer, så därför sökte hon tjänsten som 
socialchef i Högsby. Hon trivs väldigt bra i Högsby, främst för närheten och 
kunskapen om vem som gör vad. Just nu håller hon på att lära sig om de 
verksamheter hon inte jobbat med tidigare. Tersesa Tolic Trossmo vill jobba mer 
med målstyrning, delaktighet, möjlighet att påverka och utveckla.  
Solweig Ekh menar att Välengårdens arbetssätt funkar, där är det en härlig 
stämmning. Ingrid Axelsson håller med om den härliga stämmningen.  
Teresa Tolic-Trossmo tar upp ekonomin, revisorerna har gjort en granskning. De 
är inte nöjda med resursfördelningen. Hans Birgersgård föreslår att KPR är 
referensgrupp, det tycker Teresa är en bra idé. 
 
Det är en del pensionsavgångar som leder till viss omorganisering. Det är även 
nyrekrytering på gång. Anhörigförening är viktig. Fokus på ledningsnivå. Britt 
Karlsson blir ny områdeschef, och kommer att jobba mer förebyggande. Inom 
hemtjänsten så kommer det ett nytt datasystem – bättre kvalitet och kontinuitet vid 
insatser. SolweigEkh  undrar hur kommunen jobbar med demenssjukvården. 
Teresa Tolic-Trossmo svarar att det har varit omsättning på läkare, så det är svårt 
fånga upp allting. Men ambitionen finns, och man har viss koll. Birgitta Karlsson 
menar att ett samlat boende för dementa vore bra. Ingrid tycker att det är viktigt 
med terapiverksamhet. Solweig Ekh menar att kommunen har tappat den 
uppsökande verksamheten. 
  
KPR tackar för informationen. 
 
_____
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§ 474 
 
Ekonomi 
 
Inget att ta upp. 
 _____
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§ 475  
 
Information från föreningarna 
 
SPF och PRO i Fagerhult blir mindre och mindre, de försöker göra så gott de kan. 
Kaffe, hembakt bröd och underhållning i december på Välengården. Sista 
månadsmötet för året.  
 
Högsby PRO: Trivselträffar. Har fått en ny lokal. Samordnar träffar.  
 
Ruda: Tappar medlemmar. Fin boulebana. De kommer att ha en julgran 
tillsammans med samhällsförening.  
 
PRO Fågelfors: Lilla julafton idag den 21 november. Luciafest kommer att 
anordnas. Julkaffe och grötfest kommer också att arrangeras. Svårt få med nya 
pensionärer. Roligt att industrin satsar i Fågelfors. Men det är tråkigt med de 
ovårdade tomterna. Hans menar att det måste till en strängare tillsyn.  
 
Högsby SPF: Berättardags. Kaffe för seniorer. Resa till Växjö. 
 
Rapporten läggs till handlingarna 
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§ 476 Övriga frågor 
 
Hans Birgersgård funderar på hur de ska göra med den inställda punkten med 
PVO-chefen. Rådet kommer överens om att kalla någon representant en annan 
gång. 
 
Solweig Ekh påtalar att det inte funkar med ljudet (hörselslinga) i tingssalen. Det 
vore bra att titta över tingssalens ljudutrustning – hörselslingan. Speciellt med 
äldre ledamöter.  
 
KPR vill ta upp med landstinget om gratis resor för pensionärer inom kommunen. 
Sjukbesök, grattis från 80 och uppåt. Informatören får i uppgift att ta fram en 
skrivelse – KPR önskar gratis bussresa inom kommunen mellan kl 09-15 
vardagar. 
 
Hans Birgersgård ordnar med en blomma till avgående ordförande. 
 
Nästa möte: 
Fredag den 27 februari. 9:00 2015. 
______  
 


